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ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης, κ. Γ. Φλωρίδη 

Θέμα: Αίτημα του Δ.Σ. του Συλλόγου Δικαστικών Υπαλλήλων Αγρινίου για επαναφορά του 
επιδόματος ειδικών συνθηκών.  

 

Κύριε Υπουργέ, 
 
Με επιστολή του, ο Σύλλογος Δικαστικών Υπαλλήλων Αγρινίου μας κοινοποίησε το αίτημά του, να 
επανέλθει το επίδομα ειδικών συνθηκών. Συγκεκριμένα, επειδή οι δικαστικοί υπάλληλοι εργάζονται 
σε υποστελεχωμένες υπηρεσίες, με κενές οργανικές θέσεις που φτάνουν ή και υπερβαίνουν το 
40%  και λόγω των ασφυκτικών εργασιών τους πέραν του ωραρίου τους, χωρίς να προβλέπεται 
αμοιβή για την πρόσθετη εργασία τους, η επαναφορά του επιδόματος ειδικών συνθηκών κρίνεται 
επιβεβλημένη αποτελώντας δικαιολογημένο αίτημα των δικαστικών υπαλλήλων του Αγρινίου.  
 
Παρακαλώ ενημερώστε με για τις σχετικές προθέσεις και τις ενέργειές σας για την εύρεση των 
καταλληλότερων λύσεων αναφορικά με το ζήτημα. 
 

 

Αθήνα, 10 Φεβρουαρίου 2025 

 

Χριστίνα Σταρακά 
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